
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

DAGSORDEN & REFERAT 

 

DATO 8/10 – 2024 TIDSRUM 17:00 – 19:00 REFERENT Jesper Svendsen 

 

DELTAGERE 

Mette Grønlund X Morten Thøgersen X Pernille Erikstrup X Trine Steenbuch X 

Jesper Svendsen X Tobias Bühring X Trine Troelsen X Dina Al-khafaf X 

Mads Elm-Bagger X Tseganesh Tamirat % Peter Christensen X Jakob Faurholt X 

Elevråd % Elevråd % Ekstern % Suppleant  

 

TID  EMNE TOVHOLDER  

15 min 
Velkommen, gennemgang af dagsorden, valg af referent og 

ordstyrer 
Tobias 

REFERAT   

20 min 

Orientering fra ledelsen 

• Økonomi 

• Lærerens dag 

• Skoleudviklingssamtale 

Mette 

REFERAT 

Økonomi;  

Bellahøj skole har I dette budgetår ekstra mange penge. Dette grundet 

en del engangsposteringer som ikke vil gentages i næste skoleår. Disse 

posteringer er baseret på svømmeskolen som tidligere har været 

underfinansierede og får ekstra finansiering. Dertil kommer tillæg 

til ”Ukraine-klasser” og overførslen af Ukraine børn til almene klasser. 

Dertil kommer også monteringskonto, ifb. Med nybyggeri, og at vores 

fantastiske sekretær har været effektiv materiale-indsamler. 

Skoleleder Mette ser det som smart at opretholde en buffer til næste 

budgetår.  

Midler sat i brug i dette budgetår som følger; 

100.000,- til vedligeholdelseskonto 

350.000,- til udbedring af skolegård 

100.000,- til beskadigede loftsplader 
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TID  EMNE TOVHOLDER  

100.000,- på bøger 

300.000,- på promoveringsfilm 

400.000,- på IT (indkøb af computere mm.) 

100.000,- til Cykelplads 

Lærernes dag; 

Blev succes. undervisningsminister, formanden for lærerforeningen 

og generalsekretær for Oxfam Lars Koch var tilstede og blev undervist 

af elever (bla. Om skolens brug af robot teknologi). 

Undervisningsminister Tesfaye sagde i den forbindelse at han så 

Bellahøj skole som ”kiggende mod fremtiden. Lokalaviserne var 

inviterede, men dukkede desværre ikke op. Til gengæld var Politiken 

der, og skrev dertil en artikel.  

Skoleudviklende samtale; 

d. 4/11 afholdes Skoleudviklende samtale. Dette erstatter det tidligere 

kvalitets og support samtaler. Formålet med denne er at sikre direkte 

kontakt mellem formænd og repræsentanter, og forældre med målet 

at debattere folkeskolens udvikling. Temaet vil i denne omgang være 

forældresamarbejde, og hvad vi vil have ud af det? Samtaler skal have 

til måls at give forældre og elever mulighed for at præge folkeskolens 

videre udvikling 

 

10 min Nyt fra elevrådet Elever 

REFERAT 

Nyt fra elevråd; 

Elevrådet har haft meget travlt med at forberede og afholde taler til 

ministeren ifb. med lærernes dag. Udskolingseleverne har dertil i 

denne uge stået for værksteder i bevægelsesugen. Vi glæder os 

derfor til at høre fra dem på næste møde. 

 

 

45 min 

Indsats for øget optag i næste skoleår – del 1 

Præsentation af handlingsplan 

Drøftelse 

• Hvordan kan vi som forældre og bestyrelse bidrage til at flere 

vælger Bellahøj til? 

• Hvad kan man gøre på sociale medier som bestyrelse og 

privatperson?  

• Skal vi opfordre kontaktforældre/ alle forældre til at gøre 

noget? 

 

Mette/Morten 

 

Tobias 

 

 

 

REFERAT 

Indsats for øget optag; 

Skoleleder Mette kan konstatere at der har været en grundlæggende 

faldende distriktsoptag i 6 år (dette bl.a. pga. skolens byggeri). 

Bestyrelsen har i mange år reklameret for distriktsændringer, men til 

liden effekt.  
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TID  EMNE TOVHOLDER  

Mette ser ikke distriktsændringer som en realistisk løsning, og mener i 

stedet at løsning er at skabe så godt et skoletilbud som muligt.  

Skolen har ansat en PR-medarbejder (Mette) til at brandudvikle 

skolens renommé. Følgende skal foretages; opdatering af 

hjemmeside der er 3 år gammel. Skabelse af 5-6 film der skal 

promovere skolen på sociale medier.  

Vi ved at første film omhandler skolens dagligdag og at anden film 

omhandler KKFO’ens dagligdag. Der vil sættes fokus på at invitere 

mennesker og instanser fra lokalområdet ind til skolens 

arrangementer (bla. Børnehaver).  

Kontakt vil tages til lokal-aviser med egne artikler. Filmmagere vil i 

forbindelse med skabelse af film samarbejde med 

organisationen ”brug folkeskolen”. 

Vi besøger børnehaver og reklamerer for Bellahøj. Dertil vil vi afholde 

en idrætsdag for børnehaverne i lokalområdet. 

 

10 min 

Åbent hus arrangement den 30/10 

• Mette/Morten sætter ord på foreløbige planer 

• Bestyrelsen kommer med input 

• Udpegning af hvem der deltager fra bestyrelsen 

Mette/Morten 

REFERAT 

D. 29/10 afholder Bellahøj skole åbent hus. Denne adviseres til nye 

forældre på E-boks, på skolens hjemmeside, og på Facebook.  

Der vil fra pædagogernes og forældrebestyrelsens side blive gjort 

stort arbejde i at skabe så hyggelig, spændende og imødekommende 

atmosfære som muligt. Der vil blive serveret kaffe i skoleindgangen, 

og mad på KKFO’en, forældre fra forældrebestyrelsen, 

børnehaveklasselærere, og pædagoger vil være til stede og vise skolen 

og KKFO’en frem. 

Vi vil rekruttere 10 forældre til udsending af dele-materialer der 

promoverer Bellahøj Skole.  

 

 

5 min 
Eventuelt  

• Dispensation af ”klasse-max” til 7.I 
 

REFERAT 
Forældrebestyrelsen godkendte indrykning af elev nr 29 til 7.I 

klassen, og dermed overskridelse af klasse-max på 28 elever. 
 

 


